

*New mattress generation:
Design, comfort and elegance*

Memory foam mattress senses your body temperature and weight and conforms perfectly to your body mass, distributing your body weight evenly and keeping your spine in perfect alignment.

This elegant mattress is upholstered with luxury stretch fabric, has design soft padded sides, four horizontal handles embroidered for easy turning the mattress and cooling 3D breathable fabric for the base layer of mattress that helps to regulate your body temperature dissipating moisture and maintain optimum warmth and comfort during your sleep.

Memory foam provides a restful and relaxing sleep. Wake up feeling refreshed and ready for the day. A full support high density memory foam that contours your body, in order to release tension and stress.

*Nouvelle génération de matelas:
Design, confort et élégance*

Le matelas de mousse de mémoire de forme détecte votre température et poids de corps et se conforme parfaitement à votre masse corporelle, distribuant votre poids de corps uniformément et gardant votre colonne vertébrale dans l'alignement.

Ce matelas élégant est rembourré avec tissu stretch de luxe, bandes de matelas rembourrés mous, quatre poignées horizontales brodées pour tourner facile le matelas et le tissu respirant 3D de refroidissement pour le plateau inférieur qui aide à réguler votre température corporelle dissiper l'humidité et maintenir une chaleur et un confort optimaux pendant votre sommeil.

La mousse de mémoire procure un sommeil réparateur et relaxant. Réveil se sentir rafraîchi et prêt pour la journée. Un support complet, mousse de mémoire à haute densité qui contourne à votre corps afin de libérer la tension et le stress.



MARTE

Memory foam
Matelas mousse à mémoire de forme

High quality of comfort and support. Innovation and design with intelligent memory.

Confort et support de haute qualité. Innovation et design avec de mémoire intelligente.

MARTE
Memory foam
Matelas mousse à mémoire de forme

Mattress materials and characteristics
Matériaux et caractéristiques de confort

MARTE
Memory foam
Matelas mousse à mémoire de forme

- 1 Exclusive Stretch fabric
Tissu Stretch exclusif
- 2 Memory foam
High density
Mèmoire de forme
haute densité
- 3 AirDream® HR foam
AirDream® mousse HR
- 4 Foam Hypersoft
Mousse Hypersoft
- 5 Cool air 3D fabric
Cool air 3D tissue



- One-sided mattress
Une face de couchage
- 2 years / core - noyau
2 years / fabric - coutil

UPPER LAYERS
COUCHES SUPÉRIEURES

CORE
NOYAU

LOWER LAYERS
COUCHES INFÉRIEURES

22±1
cm

Height to the center of mattress
Hauteur au centre du matelas



- Sweat resistant fabric
Tissu respirant
- Luxury exclusive quilting
Rembourrage exclusif de luxe
- Padded upholstered mattress sides
Bandes de matelas rembourrés
- Cool air 3D fabric
Cool air 3D tissue
- Anti-mite
Anti-acariens

“Enjoy all the advantages of memory foam in one mattress.”
“Profitez de tous les avantages de la mousse à mémoire de forme dans un seul matelas.”

FIRMNESS / FERMETÉ ●●●●○